
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Mátranovák Község Önkormányzata  

Képviselő-testületének  
5/2024. (IV.22.) ülésének jegyzőkönyve 

 

 
 
 

  



JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült:  Mátranovák Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. április 22-én 
megtartott soros, nyílt üléséről.  

 
Ülés helye: Mátranovák Község Önkormányzat, tanácsterem - 3143 Mátranovák, Szabadság út 38. 
 17.30 órakor 
 
Jelen vannak: 
 
Mátranovák Képviselő-testülete: 
 Bodor Ernőné polgármester 
 Juhász Gáborné alpolgármester 
 Bartha Györgyné  
 Hugyeczné Fazekas Ildikó  
 Sipos Balázs 
 Varga Tamás 
képviselők 
 
Állandó meghívottak: 
 Urbányi Edina jegyző 
 Wieszt Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol: 
 Kotroczó Tamás képviselő 
 
Bodor Ernőné polgármester köszönti a megjelent képviselőket és a meghívottakat. A polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a 7 fős képviselő-testületből 6 fő jelen van. 
A polgármester ismerteti a napirendi javaslatot az alábbiak szerint:  
 
Napirendi javaslat: 
 

1. Mátranovák Község Önkormányzat 2023. évi költségvetésének 3. számú módosítása 
Előterjesztő: Bodor Ernőné polgármester 
 

2. Gépjárművek üzemeltetésének valamint igénybevételének és használatának szabályzata 
Előterjesztő: Bodor Ernőné polgármester 
 

3. Egyéb időszerű feladatok 
 
 
A Képviselő-testület a napirendi javaslatot 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja. 
 
 
Napirendi pontok tárgyalása  
 

1. Mátranovák Község Önkormányzat 2023. évi költségvetésének 3. számú módosítása 
Előterjesztő: Bodor Ernőné polgármester 
(Szöveges előterjesztés, rendelet-tervezet, hatástanulmány és indokolás a jegyzőkönyvhöz 
csatolva.) 

 
Bodor Ernőné polgármester elmondja, hogy a rendelet módosításáról szóló tervezetet mindenki 
megkapta.  



Bartha Györgyné képviselő a hatásvizsgálatban a „Várható környezeti, egészségi következmények” 
címszó alatt a vízelvezetésről kérdez. Most lesz meghatározva vagy készen van?  
 
Bodor Ernőné polgármester elmondja, hogy ez a Szabadság úti járdás projekt, ami megvalósult. 
 
Bartha Györgyné képviselő kérdezi még, hogy kulturális bevétel 1 millió forinttal nőtt, erre állami 
támogatást kaptunk? Más állami támogatás is érkezett? 
 
Danóné Nyeste Viktória gazdálkodási ügyintéző elmondja, hogy az önkormányzat előző évben 3,5 
milliót kapott, ebben az évben 4,5 millióra emelkedett ez az összeg. Ezt év közben emeli a Magyar 
Államkincstár. 
9.159.000.- Ft-ot is kaptunk, ez az önkormányzatok 25.000 Fő alatti támogatása. Ezt az államkincstár 
megszabja, hogy az iparűzési adó bevétel után még jogosultak vagyunk ennyire.  
 
Egyéb felvetés, észrevétel nem történt. 
 
 
A képviselő-testület a 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a rendelet-tervezetet és az alábbi 
rendeletet alkotja:  
 
 

Mátranovák Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
3/2024. (IV.23.) 

az önkormányzat 2023. évi költségvetésének módosításáról 
 

 
(A rendelet a Nemzeti Jogszabálytárról szóló 338/2011. (XII.29.) Korm. rendelet szerint a Nemzeti 
Jogszabálytár felületén a Nógrád Vármegyei Kormányhivatalhoz felterjesztve.) 
 
 
 

2. Gépjárművek üzemeltetésének valamint igénybevételének és használatának szabályzata 
Előterjesztő: Bodor Ernőné polgármester 
(Szabályzat tervezet és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Bodor Ernőné polgármester elmondja, hogy szükséges volt a 2018. évi szabályzat felülvizsgálata, 
módosítása. 
 
 
A képviselő-testület a határozati javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a következő 
határozatot hozta:  
 
 

30/2024. (IV.22.) számú határozat 
 
Mátranovák Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gépjárművek üzemeltetésének, valamint 
igénybevételének és használatának szabályzatát a határozat melléklete szerint jóváhagyja. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Bodor Ernőné polgármester 
 
 
 
 



 
3. Egyéb időszerű feladatok 

 
 

3.1 Mátranováki belterületi utak kátyúzása 
Előterjesztő: Bodor Ernőné polgármester 
 
Bodor Ernőné polgármester elmondja, hogy egy vállalkozóval fel kell mérni a településen a belterületi 
utakon található kátyúkat és ezek javítása meghatározott keretösszegből valósulna meg. 
 
A képviselő-testület bruttó 30.000.000.- Ft-ot javasol az utak karbantartására. 
 
A képviselő-testület a határozati javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a következő 
határozatot hozta:  
 

31/2024. (IV.22.) számú határozat 
 
Mátranovák Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a mátranováki belterületi 
utak kátyúzását bruttó 30.000.000.- Ft keretösszegből végezteti el saját költségvetésének terhére. 
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Bodor Ernőné polgármester 
 
 
 
3.2 Krízislakás – 3143 Mátranovák, belterület 1098 hrsz 
Előterjesztő: Bodor Ernőné polgármester 
 
Bodor Ernőné polgármester elmondja, hogy az önkormányzatnak szükséges egy krízislakást 
fenntartani. Az 1098 hrsz-ú önkormányzati ingatlan krízislakásként fog szolgálni. Ezt szükséges 
felújítani. 
 
A képviselő-testület a határozati javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a következő 
határozatot hozta:  
 

32/2024. (IV.22.) számú határozat 
 
Mátranovák Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Mátranovák Község 
Önkormányzat 1/1 tulajdonát képező, Mátranovák, belterület 1098 hrsz. alatt található ingatlan 
lakóépületét felújítja saját költségvetése terhére. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Bodor Ernőné polgármester 
 
 
 
3.3 Tájékoztatások, bejelentések 
 
A Bányász út 2. szám alatt működő főzőkonyha bérleti díjának megállapításáról 
 



Bodor Ernőné polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a Bohács Miklós és Társa által bérelt 
főzőkonyha bérleti díjával kapcsolatosan a környéken lévő bérlemények díjához viszonyítva egy reális 
árat kapott. A soron következő képviselő-testületi ülésen – ha az összeget elfogadja a vállalkozó – 
határoz a testület a megállapított bérleti díjról. 
 
Áramkimaradások 
 
Hugyeczné Fazekas Ildikó képviselő elmondja, hogy nagyon sok a településen az áramszünet.  tudnánk 
az áramszolgáltató felé levelet írni, hogy ez ügyben tegyenek lépéseket? 
 
Bodor Ernőné polgármester elmondja, hogy szóban jelezte ezt az áramszolgáltató felé, de 
mindenféleképpen írni kell egy levelet. 
 
Vízvezeték hálózat felülvizsgálata 
 
Bartha Györgyné képviselő elmondja, hogy felül kellene vizsgálni a vízvezetékeket. A legtöbb 
probléma a Dózsa György út elején volt. Hogy van szakaszolva a vezeték? Megoldható-e a vezeték csere 
legalább egy szakaszon? 
 
Bodor Ernőné polgármester elmondja, hogy a Béke útnál és a Bányász Emlékház előtti szakaszt lehet 
elzárni. Az ÉRV Zrt. felé jelezni fogjuk írásban a problémákat. 
 
 
 
 
 
Miután egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el, Bodor Ernőné polgármester megköszönte a képviselők 
egész éves munkáját és az ülést 18:25 órakor berekesztette. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Bodor Ernőné sk. Urbányi Edina sk. 
 polgármester jegyző 
 

 


